
 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde d. 1/11-2022 kl. 19-20.30 

(mødet forkortet pga. valgaften)  

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

19.00 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

 

Ref.: Referat er godkendt 

 

Ift. dagsordenen, så slås punkt 2 og elevrådets input til punkt 3 

sammen til et punkt, hvorefter elevrådet får fri.  

 

 

19.05 2 Nyt fra skolens elevråd (O) 

- Elevrådet præsenterer elevrådets arbejdsform og indhold 

 

Ref.: Elevrådet var repræsenteret af Frederik 4., Merle 6., Emma 

og Simon fra 3. sammen med Lasse.  

 

Elevrådet er pt optaget af: 

1. at ordne skolens løbehjul, så forholdene bliver bedre i 

frikvartererne. Der er 15 løbehjul, der kan repareres, og 

elevrådet er gået i gang med at finde rette hjul.  

2. at indkøbe legeredskaber og opbevaringskasse til 

sandkassen. XL-byg har tilbudt elevrådet materialer til at 

bygge en god kasse.  

3. der skal skaffes materialer til at leg med i skoven 

4. elevrådet er i gang med at få fredagsdans op at køre igen. 

Der er snakke om, hvordan det kan fungere i fht musik-

ansvarlige mv.  

5. at skaffe hyggetæpper til klasserne.  
 

Input:  

 

Kan sandlegetøjet måske være tilgængeligt også i fritiden? 

 

Kan man evt. spørge ud, om der er nogen, der har ekstra 

sandlegetøj, når man alligevel spørger efter rafter?  

 

Lasse 

og 

elevråd

et 

Deltagere: Line Meilandt Langdal Nielsen, Karin Bank Lindberg, Jacob 

Lind Hjorth, Lars Roger Jensen, Lise Nexø, Karina Bonde 

Jensen, Torben Kjølhede, Gry Elikofer, Jesper Dalkjær 

Hansen, Tine Sax 

Afbud: Majbritt Fabech, Lasse Spliid, 

Mødeleder og kageansvarlig: Jacob 

Referent: Tine 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 



 

 

Elevrådet har eget budget til at lave indkøb. (Der er desuden 

mulighed for at komme og spørge om økonomiske midler, hvis der 

er ekstraordinære ønsker).  

 

19.25 3 Politisk ambition for folkeskolen del 1: (B, R)  

 
Fra bilag: Hvilke dele af jeres aktuelle praksis på skolen er I særligt glade 
for, og som dermed er vigtige for jer at kunne fastholde i de kommende 
år? 
 
Drøftelse af ovennævnte spørgsmål – svarene bringer Lise og Tine med til 
møde i dialogforum d. 7/11 

 

Ref.:  

 

Elevrådets input til spørgsmålet om, hvad der er vigtigt at holde 

fast i:  

 

- De små leger med de store og omvendt. Det er sjovt at spille fodbold mange 

sammen 

- Det er fedt at mødes sammen med hele skolen hver morgen, og det er fedt, 

når vi samles til de særlige dage mv 

- Vi har et super godt sammenhold, også med lærerne 

- Vi har gode venskaber og gode frikvarterer  

 

Vi sagde herefter tak til elevrådet  

 

Herefter blev der blev lavet arbejdsgrupper, der forholdt sig til 

”Skolebestyrelsens input til arbejdet med en politisk ambition for 

folkeskolen i Silkeborg Kommune.” Lise og Tine bringer materialet 

med til møde i dialogforum på mandag.  

 

 

Lise og 

Tine 

 

19.50 4 Politisk ambition for folkeskolen del 2: (B, R) 

 

Resten af bilaget drøftes jf. ovenstående punkt 

 

Ref.: Se ovenfor 

 

Lise og 

Tine  

20.15 8 Nyt fra på skole og SFO (O) 

 

Ref.: 

 

Jubilæet gik rigtig godt. Det var en fin og hyggelig markering.  

 

Tak fra personalet for opmærksomheden fra bestyrelsen på 

”personalets dag”.  

 

Vi har ansøgninger til den lille musikstilling, der er slået op.  

 

Der kommer tre lærerstuderende i 3. års praktik.  

 

SFO: Efterårsferien har været super god med tid til fordybelse.  

Halloween-arrangementet gik godt og evalueres nu.  

 

Gry, 

Torben

,Jesper

, Tine 



 

 

 

20.25 

- 

20.30 

9 Evt.:  

 

 

Ref.: Det er en god ide at sørge for at dørene står åben ind til 

klasserne om morgenen.  

 

Juleklippe(genbrugs)dag er 30/11 

 

 

 

  Punkter til kommende møder: 

- Princip for inklusion og mellemformer 

- Princip for ordblindeindsatser 

 

 

 


